Good Day to All,
 
As I am passing on the Treestand Director position to Jason Merner. I would like to thank everyone that has supported me and also all the great people that I have meet through the years at the club. 

I will be helping him through the transition, please send your emails trough BBRGC.Treestand@gmail.com
 
Due to COVID-19 prevention measures still in place, ONLY Regular and Ordinary Member are able to get in to the training area. But in the event that access is granted later, we would like to be ready.

For those of you who would like to renew your tree stand location for this year. We will be taking Email requesting renewal until 22 Aug 2021 for 2020 or 2021 Location (should be the same…). 
 
Example Send to: BBRGC.treestand@gmail.com
I, Dean Martin, am requesting the same locations as last years:
1- (B1) 78945 98765
2- (C2) 45612 12345
3- (D1) 54321 56789
Will Share with: John Doe, Gerry Lewis, Albert Einstein
 
Thank You


 //


Bonne journée à tous,
 
Alors que je transmets le poste de directeur de Treestand à Jason Merner. Je tiens à remercier tous ceux qui m'ont soutenu et aussi toutes les personnes formidables que j'ai rencontrées au fil des années au club. 

Je vais continuer d'aider durant la transition, veuillez envoyer vos e-mails via BBRGC.Treestand@gmail.com
 
Due au mesure toujours en place pour la prévention du Covid-19, SEULEMENT les membre Régulier et Ordinaire ont accès au secteur d’entrainements. Mais dans l’éventualité où tous aurions accès, j’aimerais être prêts.

Pour ceux qui désire renouveler leurs positions de mirador pour cette année. Nous recevrons par Email les demandes de renouvellement Jusqu’au 22 Aout 2021, seulement des positions de 2020 et 2021 (elles devraient être pareilles). 
 
Exemple envoyer à: BBRGC.treestand@gmail.com
[bookmark: _GoBack]Je, Dean Martin, voudrait renouveler mes positions de mirador de l’an passé :
1- (B1) 78945 98765
2- (C2) 45612 12345
3- (D1) 54321 56789
Je partage avec: John Doe, Gerry Lewis, Albert Einstein
Merci

